刊名题字: 温家宝

籽的管理改革

2023年第8期 (总第168期) 8月20日出版(月刊)

主管 主办

中共中央党校(国家行政学院)

编辑出版

中共中央党校(国家行政学院) 报刊社

编辑委员会

主任 许宝健 **委员** 许宝健 何忠国 蒲 实 王君琦 石 伟

 主
 编
 蒲
 实

 副
 主
 编
 刘学侠

- ·全国中文核心期刊
- ·中国人文社会科学期刊
 AMI 综合评价(A刊)核心期刊
- ·中文社会科学引文索引 (CSSCI)扩展版来源期刊
- ·RCCSE核心期刊
- ·人大复印报刊资料 重要转载来源期刊



■ 本期关注 农业强国

经济观察

2023年上半年经济形势分析及下半年展望 …… 许宪春 唐 雅等 34

ADMINISTRATION REFORM

国际标准连续出版物号
ISSN 1674-7453
国内统一连续出版物号
CN11-5876/D
邮发代号 2-723

地 址

北京市海淀区长春桥路6号 中共中央党校(国家行政学院)

邮 编 100089

电 话 010-68922360

邮 箱 xzglgg@ccps.gov.cn

本期执行主编 陈 偲 本期英文翻译 潘竞男 设 计 制 作 李东岭

承 印:北京顶佳世纪印刷有限责任公司

定 价:20.00元/册

版权声明:作者向本刊提交 文章发表的行为即视为将论文 数字化复制权、发行权、汇编权 及信息网络传播权转让予《行政 管理改革》编辑部,其著作权使 用费与本刊稿酬一并支付。其 他媒体转载请注明出处,本刊保 留追究侵权责任的权力。

敬告作者:本刊不收取版面 费、审稿费等任何形式费用。

社会治理

■ 政府管理创新

Essential Contents

Building up China's Strength in Agriculture by Science and Technology and Policy Reform

Jiang Yongmu & Li Mingxing 04

Empowering Agricultural Modernization with Digital Economy

Wang Na 13

The Theoretical Logic and Realistic Path of Building "Livable, Suitable for Work, Harmonious and

Beautiful Countryside"

Jiang Qian 24

Analysis of the Economic Situation in the First Half of 2023 and the Economic Prospects in the

Second Half

Xu Xianchun & Tang Ya etc. 34

Study on the governance model of the old community from the perspective of pluralistic

co-governance

Liu Chunxiang & Jiang Runzhou 48

On Response and Realization Path of Compound Demands for Urban Community Governance

Peng Shu 56

Research on the Modernization and Innovation of Technology-enabled Municipal Social Governance

Zhai Huijie 65

From Housing Provident Fund to Individual Provident Fund: A Study on the Coordinated Reform

of Housing Provident Fund and Individual Pension

Shi Wenkai & Dong Keyong 74

The Theoretical Logic, Practical Dilemma and Pathway Choice of Green Economy Development

Li Xuka 84